
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2012–05–02

Protokoll styrelsemöte S12 2012–05–02

Närvaro: Tobias Månsson Ordförande
Jens Elofsson Sekreterare tillika Propagandamästare
Peter Seimar Källarmästare
Jonas Svensson Överphös
Mats Rydberg Studierådsordförande, Vice ordförande
Mattias Eklund Cafémästare
Julia Mauritsson Sexmästare fr.o.m. §6
Simon Hillbom Skattmästare
Cecilia Olsson Industrimästare
Lars Gustafson Sekreterare i bargruppen, Jubileumsansvarig
Johan Rönnåker Programmästare Electus, fr.o.m. §8
Malin Andersson Industrimästare Electus
Niklas Welander Vice programmästare
Robin Lindberg Källarmästare Electus

§1 OFMÖ Ordförande Tobias Månsson förklarade mötet öppnat klockan
12.15.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Styrelsen beslöt att adjungera

• Lars Gustafson

• Johan Rönnåker

• Malin Andersson

• Robin Lindberg

• Niklas Welander

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tilläggen:

• §10.1 Nolleguide

§5 Föregående mötes
protokoll

Styrelsen beslöt att godkänna protokoll för S11 2012.

§6 Information från
kåren

Julia kom in i lokalen.

Julia meddelade att det är Pub Proud på torsdag.

Mats meddelade att kåren har valt heltidare.
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http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ic08tm1
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ic09je3
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ic09ps1
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dt07mf2
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dt08mr7
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?mat10mek
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dt09jm2
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ada10shi
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?adi10col
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ada10lgu
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat11jro
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ada10man
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dt09nw2
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?tne09rli
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Tobias meddelade vilka som valts, samt att kårstyrelsen väljs
ikväll.

§7 Beslutsuppföljning Uppd. Bordershop

Mattias meddelade att inget har hänt med den.

Cecilia tyckte att den borde slängas.

Tobias upplyste om att den står ivägen.

Robin meddelade att det har pratats om att den ska jobbas på i
sommar.

Cecilia föreslog en container som förvaringsplats.

Peter upplyste om att om den ställs på en lastpall ute vid contai-
nern så kommer den att försvinna, enligt PH.

Simon undrade hur mycket sexförrådet används under somma-
ren, och föreslog det som förvaringsplats under barbygget. Nå-
gon av de ansvariga borde komma på nästa möte, så de får säga
vad de tycker.

Styrelsen beslöt att det rapporteras på S13.

Mästerimärken

Jens meddelade att inget har hänt, men att det kommer hända
senare idag.

Styrelsen beslöt att det rapporteras på S14.
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Tandemcykel

Simon meddelade att det har köpts in delar till cykeln.

Styrelsen beslöt att det rapporteras på S12.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

# Ansvarig: Beslut: Beslutat: Rapporteras:
1 Tobias M. Policydokument S10 2009 S14 2012
2 Mattias E. Uppd. Bordershop S20 2010 S13 2012
24 Jens E. Nyhetsbrev S17 2011 S13 2012
26 Julia M. Diskmaskin S18 2011 S13 2012
28 Jens E. Mästerimärken S06 2012 S14 2012
30 Anton M. Tandemcykel S07 2012 S13 2012

§8 Utskottsrapporter Jens
Massor med affischer har rivits ner från anslagstavlorna, så
nu är de otroligt tomma.

Cecilia frågade hur det gick med golfaffischen.

Jens meddelade att han kollar upp det efter mötet.

Tobias meddelade att han pratat med Jacob Gradén under
jublebanketten och om han klappas snällt på kan det hända
saker med nyhetsbrevet.

Cecilia
Håller på att piska in sin efterträdare. Det kommer att vara
en golftävling snart, och det vore bra om folk hjälpte till att
sprida informationen vidare.

Malin meddelade att IBM har visat intresse av att anordna
något i höst.

Cecilia meddelade att hoon har fått ett argt mail från dem
på danska, där de tyckte att de hade betalat för mycket.

Mattias
Caféet har sålt nachos, och hade öppet under tisdag under
spelkvällen. Det enda som hände då var att jublet tog job-
bardricka.
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Vidare så såldes det massor av korv under jublet.

Anton
Ej närvarande.

Jonas
Staben har fixat stabskläder och anordnar lunchföredrag in-
om en framtid.

Johan Rönnåker kommer in i lokalen.

Mötet går tillbaka till punkt 3.

Det har hållts möte med ØPK och bestämts uppdragsphadd-
rar.

Nästa vecka är det phadderkickoff i St. Hans backar.

Peter
Har börjat förbereda för överlämning, sparkat på funktionä-
rer och blivit skrämd av Shäratons golv efter en av jublets
aktiviteter.

Simons fack har våldgästats av massa papper.

Mats
Studierådet har nominerat funktionärer till externa poster,
som tex. olika instutitionsstyrelser, och inventerat studie-
platser i E-huset.

Tobias påminde om att funktionärer för nästa mandatperi-
od bör väljas.

Julia
Har skämtats med av funktionärerna under måndagspuben
om att den ofattbart, makalöst hårt arbetande, samt estetiskt
tilltalande, styrelsen hade konsumerat för mycket sportdryck
under arbetets gång.

Cecilia lämnade lokalen.
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Vidare så har en lunchsittning anordnats i jublets regi, li-
kaså en bankett i lördags. Det finns lösa planer på en pub
innan sommarphesten.

Simon
Har gjort jättemycket, bokfört jublet och Teknikfokus. Tek-
nikfokusfakturorna har börjat betalats, och ca. 180 000 har
kommit in.

Tobias föreslog att alternativa förvaringsmöjligheter för peng-
arna letas upp.

Vidare så gick jublet ca. 25 000 minus, vilket var planerat.

Tobias
Inget att rapportera.

§9 Godkännande av
barbudget

Robin meddelade att de kommer att få färg gratis, så den posten
kommer att sjunka med 2000.

Cecilia kom in i lokalen.

Simon förklarade att en budget endast är en riktlinje, och om
man behöver någonting så köper man det, även om det inte är
med i budgeten.

Tobias föreslog att budgeten höjs till 60 000 för att ge lite margi-
nal.

Cecilia tyckte att det var kul med bra saker.

Styrelsen beslöt att höja budgeten till 60 000.

§10 Val och entledigande
av funktionär

Val
Industrimästeriet

• Alumnigruppsmedlem Carl Nilsson Nyman (mat10cni)

• Alumnigruppsmedlem Daniel Pervan (dt08dp1)
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• Alumnigruppsmedlem Philip Holgersson (dt09ph1)

• Alumnigruppsmedlem Axel Keskikangas (dt09ak5)

• Alumnigruppsmedlem Jacob Gradén (d01jg)

• Alumnigruppsmedlem Mazdak Farzone (dt07mf2)

• Alumnigruppsmedlem Alexander Triebe (ic07at5)

• Alumnigruppsmedlem Christina Schmidt (dt08cs6)

• Alumnigruppsmedlem Cecilia Olsson (adi10col)

Programmästeriet

• Tandemgeneral Carl Nilsson Nyman (mat10cni)

• Tandemgeneral Ludvig Nyquist (ada10lny)

Styrelsen beslöt att välja in ovanstående till respektive poster.

Entlediganden

• DWWW-medlem Erik Westrup (dt09ew6)

• LANparty-ansvarig Erik Westrup (dt09ew6)

Styrelsen beslöt att entlediga ovanstående personer från respek-
tive poster.

§10.1 Nolleguide Jonas meddelade att styrelsen ska skriva några rader om sig själ-
va och sitt mästeri, senast i början av juli.

De nya styrelsemedlemmarna meddelades om att första dagen
kommer det att vara lekar i St. Hans backar som styrelsen kom-
mer att ha hand om.

Tobias fyllde i med att det kommer vara grillning, kubb och bränn-
boll och eventuellt någon station per mästeri.

Lars undrade om det kommer att vara något sektionssafari.

Tobias svarade att det kommer hållas senare under nollningen.
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Mats meddelade att Studierådet redan har börjat planera.

§11 Övrigt Cecilia undrade hur det blev med paintballen mot E-sektionens
styrelse.

Simon meddelade att han såg Avengers igår, och den verkade
bra.

Mats meddelade att Iron Sky är lite kass.

Peter undrade vilket datum Batmanfilmen släpps.

Mats meddelade att det är tackfest för Corneliusbalen på fredag.

Simon hävdade att det står “Styrelsemys” den åttonde maj i hans
kalender och att han är förvirrad då han inte vet vad det är.

Lars frågade om pusslet ska kastas.

Johan sade att det ska bevaras och packas bättre.

Mattias påminde församlingen om att det finns hyllor i buren
som tillhör programmästeriet.

Jens meddelade att det finns massa färg i städförrådet som ska
flyttas till fulförrådet.

Lars meddelade att han tar hand om det i eftermiddag.

§12 Meddeladen Mattias meddelade att någon stökat ner i caféförrådet.

Lars meddelade att D:et som köpts in till jublet kommer sättas
upp på fredag, och tackade alla som arbetade under jublet.

§12 OFMA Ordförande Tobias Månsson förklarar mötet avslutat klockan 13.03.
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Mötessekreterare

Jens Elofsson
Sekreterare, tillika Propagandamästare

Justeras

Tobias Månsson
Ordförande
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